



# T-MARKETS

## ACADEMY

أكاديمية تي ماركيٲس عائلتك التداولية لنمو مالي ومستقبل أفضل

# مقدمة

## INTRODUCTION

نرحب بكم في عالم أكاديمية تي ماركيٲس، الوجهة الأمثل لتحقيق النجاح والتميز في عالم التداول والاستثمار المالي. إننا نعتز بأنفسنا باعتبارنا مؤسسة تعليمية رائدة تسعى جاهدة لتزويد الطلاب بمعرفة عالية الجودة وأدوات التداول اللازمة لكسب المزيد من المال وتحقيق أهدافهم المالية.

Welcome to the world of TMarkets Academy, the ultimate destination for achieving success and excellence in the realm of trading and financial investment. We take pride in being a leading educational institution committed to providing students with high-quality knowledge and trading tools to earn more money and achieve their financial goals

# رؤيتنا

## OUR VISION

نتطلع إلى أن نصبح البوابة العالمية الأولى والأكثر موثوقية لتعلم التداول المالي والاستثمار. نسعى لتقديم بيئة تعليمية محفزة ومميزة تساعد الطلاب على اكتساب المعرفة والثقة اللازمة لتحقيق النجاح وتحويل أهدافهم المالية إلى واقع.

We aim to become the global first and most reliable gateway for financial trading and investment education. We strive to offer a stimulating and distinctive learning environment that helps students acquire the knowledge and confidence necessary to succeed and turn their financial goals into reality.

# رسالتنا

## OUR MISSION

تکمن رسالتنا في تزويد الطلاب بتجربة تعليمية شاملة ومتميزة تمنحهم المعرفة والمهارات اللازمة للتفوق في سوق التداول المالي. نحن نؤمن بأن المعرفة هي المفتاح لتحقيق النجاح والثقة في عالم التداول.

Our mission is to provide students with a comprehensive and outstanding learning experience that equips them with the knowledge and skills to excel in the financial trading market. We believe that knowledge is the key to achieving success and confidence in the world of trading.



# قيمتنا

## OUR VALUES

**1. Excellence:** We strive to achieve the highest levels of excellence in all aspects of our academy. We firmly believe that dedication and hard work lead to sustainable success.

**2. Professionalism:** We operate in a professional and efficient manner to provide high-quality educational services that meet and exceed students' expectations.

**3. Collaboration:** We believe that collaboration is the key to success, and we work as one team to support students and help them achieve their financial goals.

**1. التميز:** نسعى جاهدين لتحقيق أعلى مستويات التميز في جميع جوانب أكاديميتنا. نحن نؤمن بأن التفاني والاجتهاد يؤديان إلى النجاح المستدام.

**2. الاحترافية:** نحن نعمل بشكل محترف ومهني لتقديم خدمات تعليمية عالية الجودة تلي توقعات الطلاب وتفوق توقعاتهم.

**3. التعاون:** نؤمن بأن التعاون هو مفتاح النجاح، فنحن نعمل كفريق واحد لدعم الطلاب ومساعدتهم على تحقيق أهدافهم المالية.

# هوية العلامة التجارية

**TMarkets Academy Logo:** Our logo features a shining sun, symbolizing continuous growth and development for our students. The sun also represents hope and inspiration, as we aspire to be an inspiring partner in our students' journey towards success.

**Colors:** We chose shades of orange and black to reflect the spirit of confidence, professionalism, and attraction. Orange represents ambition and enthusiasm, while black represents strength and professionalism.

**Symbols** We incorporate distinctive symbols such as Japanese candlesticks and charts to represent the financial trading world and its various concepts.

**شعار أكاديمية تي ماركتس:** يتمثل شعارنا في الشمس المشرقة، التي ترمز إلى النمو والتطور المستمر للطلاب. الشمس ترمز أيضًا إلى الأمل والإلهام، حيث نسعى لأن نكون شريكًا ملهمًا في رحلة الطلاب نحو النجاح.

**الألوان:** اخترنا درجات البرتقالي والأسود لتعكس روح الثقة والاحترافية والجادبية. البرتقالي يرمز إلى الطموح والحماس، بينما يرمز الأسود إلى القوة والاحترافية.

**الرموز:** نستخدم بعض الرموز المميزة مثل الشموع اليابانية والرسوم البيانية لتمثيل عالم التداول المالي ومفاهيمه المختلفة.





## دورات تعليمية متخصصة Specialized Educational Courses

نقدم مجموعة من الدورات التعليمية المصممة لتلبية احتياجات المتداولين من جميع المستويات, بدءًا من المبتدئين حتى المحترفين. تشمل الدورات مواضيع مثل التحليل الفني, التحليل الأساسي, إدارة المخاطر, واستراتيجيات التداول المختلفة.

We offer a range of educational courses designed to meet the needs of traders at all levels, from beginners to professionals. Our courses cover topics such as technical analysis, fundamental analysis, risk management, and various trading strategies.

خدماتنا

OUR SERVICES



## تحليلات الأسواق والتوصيات Market Analysis And Recommendations

نقدم تحليلات متعمقة للأسواق المالية والعملات والسلع، بالإضافة إلى توصيات تداول دقيقة وفعالة. يساعد هذا النهج الطلاب على اتخاذ قرارات استثمارية مدروسة وموثوقة.

We provide in-depth analysis of financial markets, currencies, and commodities, along with accurate and effective trading recommendations. This approach helps students make well-informed and reliable investment decisions.

خدماتنا

OUR SERVICES





## محاضرات وندوات Lectures And Seminars

ننظم محاضرات وندوات حية بشكل منتظم يقدمها خبراء معتمدين في مجال التداول والاستثمار. توفر هذه المحاضرات الفرصة للطلاب للتعلم من الخبراء وطرح الأسئلة وتوسيع معرفتهم في عالم التداول.

We organize regular live lectures and seminars conducted by certified experts in the field of trading and investment. These lectures offer students the opportunity to learn from experts, ask questions, and expand their knowledge in the world of trading.

خدماتنا

OUR SERVICES

# فريقنا

OUR TEAM



فريق التسويق  
Marketing Team



فريق الدعم الفني  
Technical Support Team



محللو سوق  
Market Analysts



خبراء ماليون  
Financial Experts

01



خبراء ماليون  
Financial Experts

يتألف فريقنا من خبراء ماليين ذوي خبرة واسعة في مجال التداول والاستثمار. يتمتع أعضاء فريقنا بالخبرة اللازمة لتحليل الأسواق وتقديم التوصيات الاستثمارية الناجحة.

Our team consists of experienced financial experts in the field of trading and investment. Our team members possess the necessary expertise to analyze markets and provide successful investment recommendations.



02



محللو سوق  
Market Analysts

يقوم محللونا بتحليل الأسواق المالية وتتبع الأحداث الاقتصادية والسياسية التي قد تؤثر على الأسواق. يقدمون تحليلات متعمقة وتوصيات دقيقة للطلاب.

Our market analysts analyze financial markets and track economic and political events that may impact the markets. They provide in-depth analysis and accurate recommendations for students.

03



فريق الدعم الفني

Technical  
Support Team

يوفر فريق الدعم الفني للطلاب الدعم والمساعدة في حل المشكلات الفنية والاستفسارات التقنية.

Our technical support team provides students with support and assistance in resolving technical issues and technical inquiries.

04



فريق التسويق  
Marketing Team

يعمل فريق التسويق على نشر محتوى الأكاديمية وجذب المزيد من الطلاب المهتمين بتعلم التداول والاستثمار.

Our marketing team works on promoting academy content and attracting more students interested in learning trading and investment.



# فريقنا

OUR TEAM

نحن نؤمن بأن المعرفة هي مفتاح النجاح في عالم التداول والاستثمار، ولذلك نحرص على تقديم الخدمات والموارد التعليمية ذات الجودة العالية لدعم طلابنا في رحلتهم نحو تحقيق النجاح المالي. فريقنا المتخصص ملتزم بتزويدك بالدعم والإرشاد اللازم لتحقيق أهدافك المالية بكل ثقة واحترافية.

We believe that knowledge is the key to success in the world of trading and investment. Therefore, we are committed to providing high-quality educational services and resources to support our students on their journey towards financial success. Our specialized team is dedicated to providing you with the necessary support and guidance to achieve your financial goals with confidence and professionalism.

# تي ماركيٲس



تداول  
TRADE



تمكن  
EMPOWER



تعلم  
EDUCATE

أكاديمية تي ماركيٲس عائلتك التداولية لنمو مالي ومستقبل أفضل

TMarkets Academy, your trading family for financial growth and a better future.

1. **المعرفة تبصر:** يعكس أن العلم والمعرفة هما الأساس في مسيرة التداول والاستثمار. إن الحصول على المعرفة الصحيحة وفهم أساسيات السوق وتحليلاتها يمكن أن يمكّن المتداولين من اتخاذ قرارات أكثر دقة وناجحة.

1. Knowledge Enlightens: It reflects that knowledge and education are the foundation of the journey of trading and investment. Acquiring the right knowledge and understanding the fundamentals of the market and its analyses can empower traders to make more accurate and successful decisions.





2. **تمكين:** يعكس رغبة الأكاديمية في تمكين المتداولين والمستثمرين من اكتساب المهارات والخبرات اللازمة للتحكم في مسارهم المالي والاستفادة من فرص التداول بأفضل طريقة.

2. Empower: It signifies the academy's desire to empower traders and investors by equipping them with the necessary skills and expertise to take control of their financial path and make the best use of trading opportunities.



# شعارنا

OUR MOTTO

3. **تعلم:** يشير إلى التزام الأكاديمية بتقديم العلم والمعرفة بشكل مستمر وتوفير بيئة تعليمية تشجع على التعلم وتطوير المهارات.

3. Learn: It indicates the academy's commitment to providing continuous education and creating a learning environment that encourages skill development.



4. **تداول:** يظهر أن الأكاديمية تركز على تحقيق النجاح في مجال التداول وتزويد المتداولين بالمعرفة والدعم اللازمين لتحقيق أهدافهم المالية.

4. Trade: It shows that the academy focuses on achieving success in trading and providing traders with the knowledge and support needed to achieve their financial goals.





# شعارنا

OUR MOTTO

الشعار بشكل عام يركز على أن العلم والمعرفة هما الطريق لتحقيق النجاح في عالم التداول والاستثمار. إن التحكم في السوق والتمكّن من المعرفة يمكن أن يساهم بشكل كبير في تحقيق النمو المالي وبناء مستقبل أفضل للأفراد والمجتمع.

The Slogan, in general, emphasizes that knowledge and education are the keys to success in the world of trading and investment. Gaining control of the market and empowering oneself with knowledge can significantly contribute to financial growth and building a better future for individuals and society.

# شعارنا

OUR MOTTO

الرسالة وراء شعار "أكاديمية تي ماركييتس: المعرفة تبصر - تمكن - تعلم - تداول" هي تأكيد أهمية التعلم واكتساب المعرفة في مجال التداول والاستثمار. يحمل الشعار رسالة قوية تشجع الناس على الاستثمار في التعلم الجيد لأساسيات السوق المالي وتطوير المهارات اللازمة لتحقيق النجاح.

The message behind the Slogan "T Markets Academy: Knowledge Enlightens - Empower - Learn - Trade" is to emphasize the importance of learning and acquiring knowledge in the field of trading and investment. The Slogan carries a strong message that encourages people to invest in good education about the fundamentals of the financial market and to develop the necessary skills to achieve success.

# شعارنا

OUR MOTTO

الرسالة تُبَيِّن أن المعرفة والتعلم هما أدوات رئيسية في رحلة التداول، حيث يستطيع الأفراد الذين يمتلكون المعرفة الصحيحة اتخاذ قرارات مدروسة ومستنيرة حول استثماراتهم المالية. تعلم أساسيات السوق المالي وفهم أدوات التداول والقيام بالتحليلات يمكن أن يزيد من ثقة المتداولين في قراراتهم ويزيد من فرص نجاحهم المالي وتحقيق النمو.

The message illustrates that knowledge and learning are essential tools in the journey of trading, where individuals who possess the right knowledge can make thoughtful and informed decisions about their financial investments. Learning the fundamentals of the financial market, understanding trading tools, and conducting analyses can increase traders' confidence in their decisions and enhance their financial success and growth.

# شعارنا

OUR MOTTO

بالإضافة إلى ذلك، الرسالة تشجع على تمكين الناس من خلال المعرفة وتطوير المهارات بشكل مستمر. التعلم ليس عملية محدودة، بل يجب أن يكون استمراريًا، حيث إن عالم التداول والاستثمار متغير ومتقلب. من خلال تمكين أنفسهم بالمعرفة وتطوير المهارات، يمكن للأفراد مواجهة التحديات الجديدة والفرص بثقة والاستفادة من الأوضاع المختلفة في الأسواق المالية.

Furthermore, the message encourages people to empower themselves through knowledge and continuous skill development. Learning is not a limited process; it must be continuous, as the world of trading and investment is ever-changing and volatile. By empowering themselves with knowledge and skill development, individuals can face new challenges and opportunities with confidence and make the most of different situations in the financial markets.



# شعارنا

OUR MOTTO

أخيرًا، تشجع الرسالة على التداول الذكي والمدرّوس. الحصول على المعرفة والتعلم الجيد يساعد في اتخاذ قرارات تداول مدروسة وبناء استراتيجيات متقدمة. الهدف هو أن يصبح المتداولون قادرين على تحقيق أهدافهم المالية بنجاح وأن ينمووا ماليًا في بيئة تداولية تحترم المعرفة والتعلم.

Finally, the message advocates for smart and informed trading. Gaining good knowledge and learning aids in making well-thought-out trading decisions and building advanced strategies. The goal is for traders to be capable of achieving their financial goals successfully and to grow financially in a trading environment that respects knowledge and learning.



شكراً لكم  
THANK YOU